
Urząd Miejski w Augustowie
Biuletyn Informacji Publicznej Urzędu Miejskiego w Augustowie

P R O T O K Ó Ł NR XXIV/08

z obrad XXIV sesji Rady Miejskiej w Augustowie,

które odbyły się

w Osiedlowym Domu Kultury w Augustowie, ul. Hoża 2b

w dniu 7 lipca 2008 r.

W obradach sesji wzięło udział 17 radnych - lista obecności w załączeniu. /zał. nr 1/

Ponadto w obradach udział wzięli:

goście

dziennikarze

pracownicy Urzędu Miejskiego w Augustowie

Obrady rozpoczęto o godzinie 8.35 i zakończono o 10.40

Porządek obrad:

1. Otwarcie obrad.

2. Przyjęcie porządku obrad.

3. Złożenie sprawozdania przez Burmistrza Miasta.

4. Interpelacje radnych.

5. Podjęcie uchwał w sprawach:

a. zmian budżetu miasta na 2008 r.;

b. określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania wierzytelności Miasta Augustów z tytułu należności pieniężnych, do
których nie stosuje się przepisów ustawy - Ordynacja podatkowa, odraczania terminów zapłaty lub rozkładania na raty tych
należności oraz wskazania organów do tego uprawnionych;

c. udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Ułanów Krechowieckich 7;

d. udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Młyńska 44;

e. udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Obrońców Westerplatte 5;

f. o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Śródmieście 3;

g. wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości sprzedawanej jako lokal mieszkalny;

h. wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości sprzedawanych jako lokale mieszkalne;

i. wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty;

j. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia 
i obciążenia nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż trzy lata;

k. zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Augustów a Gminą Augustów w związku z ustanowieniem na obszarze gminy strefy
ochronnej „C”;

l. wyrażenia zgody na używanie herbu miasta Augustowa;

ł) planu sieci i ustalenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjów na terenie miasta Augustów.

6. Odpowiedzi na interpelacje.

7. Przyjęcie protokołu z obrad XXIII sesji RM z 29.05.2008 r.

8. Zapytania i wolne wnioski.

9. Zamknięcie obrad.

Ad. pkt 1

Obrady XXIV sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej. Powitał Pana Leszka Cieślika - Posła RP,
Państwa Radnych, pracowników Urzędu Miejskiego, 
Pana Kazimierza Kożuchowskiego - Burmistrza Miasta oraz przedstawicieli lokalnej prasy.

Stwierdził, że zgodnie z listą obecności na sali znajduje się 16 radnych, co stanowi o prawomocności obrad.

Ad. pkt 2

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby wnieść uwagi, bądź propozycje do przedstawionego
porządku obrad dzisiejszej sesji? /zał. nr 2/

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował zmianę w porządku obrad polegającą na przesunięciu pkt 5j 
w miejsce pkt 5g, a pozostałe punkty ulegną przesunięciu o jeden w dół.

Więcej uwag, ani propozycji nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie porządek obrad sesji wraz z
zaproponowaną zmianą, który w wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania został przyjęty jednogłośnie 16 głosami za.

Ad. pkt 3

Protokół nr XXIV/08 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 7 lipca 2008 r.



Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej udzielił głosu Panu Kazimierzowi Kożuchowskiemu - Burmistrzowi Miasta z prośbą o złożenie
sprawozdania ze swojej działalności od ostatniej sesji Rady Miejskiej.

Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Miasta złożył sprawozdanie ze swojej działalności od ostatniej sesji Rady Miejskiej, za okres 30.05.08 r. do 20.06.08
r.

Ad. pkt 4

Interpelacje radnych

Pani Radna Ewa Perkowska zapytała, na jakim etapie jest realizacja zadania inwestycyjnego pt.: ”Budowa kanalizacji sanitarnej i sieci wodociągowej w ul. 3
Maja”? Zapytała, czy jest opracowany program remontów budynków komunalnych, i które z nich w pierwszej kolejności będą remontowane?

Pan Radny Ryszard Piskorz poruszył kwestię konieczności budowy sieci ciepłowniczej w ulicach: Sosnowej, Kasztanowej i 3 Maja. Przypomniał, iż w tej
sprawie występowała na piśmie Pani Czartoszewska, która zebrała 76 podpisów osób zainteresowanych podłączeniem. Poinformował, iż ostatnio rozmawiał z
Panem Dyrektorem MPEC „GIGA” Sp. z o.o. na temat kolejnych podłączeń do sieci ciepłowniczej, niestety okazuje się, iż brakuje mocy cieplnej. Pan Radny
zaproponował, aby na najbliższą sesję Rady Miejskiej zaprosić 
Pana Andrzeja Palkę - Dyrektora MPEC „GIGA” Sp. z o.o., który przedstawi plan inwestycyjny w zakresie budowy sieci ciepłowniczej na najbliższe lata. 
Pan Radny stwierdził również, że przy okazji robót budowlanych na ulicach powinno się również przy tej okazji uwzględnić ułożenie sieci ciepłowniczej - co
byłoby o wiele tańsze.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, że pismo Pani Czartoszewskiej było już analizowane.

Ad. pkt 5a

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5a porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na 2008 r. Udzielił głosu Pani Monice Podziewskiej - Skarbnikowi Miasta z prośbą 
o omówienie projektu uchwały.

Pani Monika Podziewska - Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.

Pani Joanna Lisek - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów RM poinformowała, iż Komisja Budżetu i Finansów RM na posiedzeniu w dniu 3 lipca 2008
r. jednogłośnie, 5 głosami za, wyraziła pozytywną opinię na temat proponowanych zmian budżetu miasta na 2008 r.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Pan Radny Jerzy Dobrowolski zapytał, na co zostanie przeznaczona kwota 100 000 zł zapisana w zał. 2 w pkt. 20 - „Zagospodarowanie targowiska miejskiego
w centrum Miasta Augustowa” ?

Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Miasta odpowiedział, iż kwota 100 000 zł zostanie przeznaczona na dodatkowe oświetlenie targowiska miejskiego i
remont dwóch głównych wiat.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski stwierdził, iż powinno się opracować szczegółowy plan zagospodarowania targowiska miejskiego.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXIV/138/08 
w sprawie zmian budżetu miasta na 2008 r. została podjęta jednogłośnie 
17 głosami za. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 3/

Ad. pkt 5b

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5b porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania wierzytelności Miasta Augustów z tytułu należności pieniężnych, do
których nie stosuje się przepisów ustawy - Ordynacja podatkowa, odraczania terminów zapłaty lub rozkładania na raty tych należności oraz wskazania organów
do tego uprawnionych. Udzielił głosu Pani Monice Podziewskiej - Skarbnikowi Miasta z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Pani Monika Podziewska - Skarbnik Miasta omówiła projekt ww. uchwały.

Pani Joanna Lisek - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów RM poinformowała, iż Komisja Budżetu i Finansów RM na posiedzeniu w dniu 3 lipca 2008
r. jednogłośnie, 5 głosami za, wyraziła pozytywną opinię na temat projektu ww. uchwały. Poinformowała, iż Komisja Budżetu i Finansów na posiedzeniu w dniu 3
lipca 2008 r. jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekty uchwał RM od pkt 5a do 5j, jedynie przy głosowaniu nad projektem uchwały z pkt 5i wstrzymała się 1
osoba, a 4 opowiedziały się za.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXIV/139/08 
w sprawie określenia szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania wierzytelności Miasta Augustów z tytułu należności pieniężnych, do których nie stosuje
się przepisów ustawy - Ordynacja podatkowa, odraczania terminów zapłaty lub rozkładania na raty tych należności oraz wskazania organów do tego
uprawnionych, została podjęta 15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych 
i przy 2 głosach wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 4/

Ad. pkt 5c

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5c porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Ułanów Krechowieckich 7. Otworzył dyskusję na temat projektów uchwał RM od ppkt
5c do 5f.

Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż projekt uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej
Śródmieście 3 dotyczy odroczenia o 1 rok terminu spłaty kwoty 13 000 zł. Odroczenie terminu płatności związane jest z tym, iż 
w przygotowanym planie inwestycyjnym nie przewidziano tak znacznego wzrostu cen artykułów budowlanych.

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXIV/140/08 
w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Ułanów Krechowieckich 7, została podjęta jednogłośnie 17 głosami za. Stanowi ona załącznik do
niniejszego protokołu. /zał. nr 5/

Ad. pkt 5d

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5d porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Młyńska 44.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. W wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania uchwała nr XXIV/141/08 w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Młyńska 44, została podjęta jednogłośnie 17 głosami za. Stanowi
ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 6/

Ad. pkt 5e

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5e porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Obrońców Westerplatte 5.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. W wyniku przeprowadzonego jawnego



Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. W wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania uchwała nr XXIV/142/08 w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Obrońców Westerplatte 5, została podjęta jednogłośnie 17
głosami za. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 7/

Ad. pkt 5f

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5f porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Śródmieście 3.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. W wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania uchwała nr XXIV/143/08 o zmianie uchwały w sprawie udzielenia pożyczki Wspólnocie Mieszkaniowej Śródmieście 3, została podjęta jednogłośnie
17 głosami za. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 8/

Ad. pkt 5g

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5g porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążenia nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu
na okres dłuższy niż trzy lata. Udzielił głosu Panu Kazimierzowi Kożuchowskiemu - Burmistrzowi Miasta z prośbą 
o omówienie projektu uchwały.

Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Miasta wyjaśnił, że zmiana uchwały nr XX/196/04 Rady Miasta Augustów z dnia 29 października 2004 r. jest
konieczna, gdyż po zmianie ustawy o gospodarce nieruchomościami nie można sprzedać lokalu, jeżeli RM nie określi bonifikaty w odniesieniu do konkretnej
nieruchomości sprzedawanej jako lokal mieszkalny.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. W wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania uchwała nr XXIV/144/08 zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zasad nabycia, zbycia i obciążenia nieruchomości gruntowych oraz ich
wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż trzy lata, została podjęta jednogłośnie 17 głosami za. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 9/

Ad. pkt 5h

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5h porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości sprzedawanej jako lokal mieszkalny.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Pani Radna Anna Urban zapytała, czy została wyjaśniona sprawa poruszona na posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów RM w dniu 3 lipca 
2008 r., czy osoby, które noszą się z zamiarem kupna takiego mieszkania nie korzystają przypadkiem z pomocy społecznej?

Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Miasta odpowiedział, iż wg obowiązujących przepisów nie ma prawa informowania MOPSu, czy osoby korzystające z
pomocy społecznej zamierzają nabyć mieszkanie. Oficjalnie nie można tego zabronić osobie korzystającej z pomocy społecznej 
i jedynym, co można zrobić to przeprowadzić wywiad środowiskowy przez pracownika MOPS.

Pan Leszek Cieślik - Poseł RP powiedział, iż nie ma takiego przepisu prawa, który by mówił, że osoba korzystająca z zasiłku nie może wykupić mieszkania
komunalnego, w którym przecież zamieszkuje.

Pani Radna Anna Urban zgłosiła wniosek formalny, aby uchwały 
z ppkt. 5h i 5i rozpatrywać na następnej sesji RM.

Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Miasta powiedział, iż przy sprzedaży mieszkań komunalnych nie bierze się pod uwagę czy osoba kupująca pobiera
zasiłek z opieki społecznej.

Pan Radny Ryszard Piskorz stwierdził, iż Pan Burmistrz chce sprzedawać mieszkania komunalne osobom, które w zasadzie nie mają pieniędzy.

Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Miasta jeszcze raz powtórzył, że ustawa o gospodarce nieruchomościami daje możliwość wykupu mieszkań
komunalnych również przez osoby, które korzystają z pomocy społecznej.

Pani Rada Anna Urban oświadczyła, iż nie zgadza się z tym, aby osoby będące na liście pomocowej MOPS mogły kupować mieszkania z zasobów
komunalnych.

Pani Krystyna Wasilewska - Kierownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami UM przypomniała, iż Rada Miejska, uchwałą 
nr XX/196/04, wyraziła zgodę na udzielanie bonifikat przez burmistrza, ale nastąpiła nowelizacja ustawy o gospodarce nieruchomościami i obecnie udzielanie
bonifikat leży tylko w gestii rady, a do sprzedaży przeznacza burmistrz.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek formalny Pani Radnej Anny Urban, aby uchwały 
z ppkt. 5h i 5i rozpatrywać na następnej sesji RM. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania za ww. wnioskiem formalnym głosowało 3 radnych, 12 było
przeciw i 2 wstrzymało się od głosu. Wniosek nie przeszedł.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXIV/145/08 
w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości sprzedawanej jako lokal mieszkalny została podjęta 12 głosami za, przy 3
głosach przeciwnych i 2 wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 10/

Ad. pkt 5i

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5i porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości sprzedawanych jako lokale mieszkalne.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXIV/146/08 
w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty przy sprzedaży nieruchomości sprzedawanych jako lokale mieszkalne została podjęta 12 głosami za, przy 3
głosach przeciwnych i 2 wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 11/

Ad. pkt 5j

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5j porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty. Udzielił głosu Panu Kazimierzowi Kożuchowskiemu - Burmistrzowi Miasta z prośbą o
omówienie projektu uchwały.

Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Miasta omówił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty. Projekt uchwały dotyczy
wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty Spółdzielni Mieszkaniowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieruchomości,
położonej w Augustowie przy ul. Ks. Skorupki, zabudowanej garażami. Burmistrz Miasta zaproponował Radzie Miejskiej udzielenie 50% bonifikaty od opłaty
ustalonej na podstawie wartości określonej przez rzeczoznawcę majątkowego.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXIV/147/08 
w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty została podjęta 12 głosami za, przy 3 głosach przeciwnych i 2 wstrzymujących się. Stanowi ona załącznik do
niniejszego protokołu. /zał. nr 12/

Ad. pkt 5k



Ad. pkt 5k

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5k porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Augustów a Gminą Augustów w związku z ustanowieniem na obszarze gminy strefy
ochronnej „C”. Udzielił głosu Panu Kazimierzowi Kożuchowskiemu - Burmistrzowi Miasta z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Miasta wyjaśnił, iż projekt ww. uchwały dotyczy poszerzenia strefy „C”, w której znajduje się miejsce wydobycia
borowiny. Podpisanie takiego porozumienia jest potrzebne, aby Augustów mógł posiadać status miasta uzdrowiskowego.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXIV/148/08 
w sprawie zawarcia porozumienia pomiędzy Miastem Augustów a Gminą Augustów w związku z ustanowieniem na obszarze gminy strefy ochronnej „C” została
podjęta jednogłośnie 17 głosami za. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 13/

Ad. pkt 5l

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5l porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na używanie herbu miasta Augustowa. Poinformował, iż wpłynęły w tej sprawie wnioski od 3 osób, które chcą
używać herbu miasta Augustowa na emblematach umieszczonych na taksówkach osobowych. /zał. nr 14a, 14b, 14c/,

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Pan Radny Zbigniew Huszcza stwierdził, iż taksówkarze powinni zwracać się z wnioskami do Rady Miejskiej o wyrażenie zgody na używanie herbu miasta
Augustowa jako korporacja, a nie indywidualnie.

Pani Aldona Samel - Sekretarz Miasta wyjaśniła, że każdy 
z taksówkarzy ma zarejestrowaną działalność gospodarczą i nie ma obowiązku zrzeszania się. Osoby, które wystąpiły z ww. wnioskami indywidualnie nie należą
do żadnej korporacji, ponieważ nie ma takiego obowiązku.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXIV/149/08 
w sprawie wyrażenia zgody na używanie herbu miasta Augustowa została podjęta jednogłośnie 17 głosami za. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu.
/zał. nr 14/

Ad. pkt 5ł

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, iż Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji punktu 5ł porządku obrad, tj. do
podjęcia uchwały w sprawie planu sieci i ustalenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjów na terenie miasta Augustów. Udzielił głosu
Panu Romanowi Krzyżopolskiemu - Kierownikowi Wydziału Edukacji UM z prośbą o omówienie projektu uchwały.

Pan Roman Krzyżopolski - Kierownik Wydziału Edukacji UM omówił projekt ww. uchwały i poinformował, że Kuratorium Oświaty wyraziło pozytywną opinię
na jej temat.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos?

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt ww. uchwały. W wyniku
przeprowadzonego jawnego głosowania uchwała nr XXIV/150/08 
w sprawie planu sieci i ustalenia granic obwodów publicznych szkół podstawowych i gimnazjów na terenie miasta Augustów została podjęta jednogłośnie 17
głosami za. Stanowi ona załącznik do niniejszego protokołu. /zał. nr 15/

Ad. pkt 6

Odpowiedzi na interpelację Pani Radnej Ewy Perkowskiej i Pana Radnego Ryszarda Piskorza udzielił Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Miasta.

Pan Burmistrz powiedział, że jest już projekt i pozwolenie na budowę kanalizacji sanitarnej i wodociągowej w ul. 3 Maja. Złożono wniosek do Urzędu
Marszałkowskiego o dofinansowanie realizacji tej inwestycji ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego. Wniosek zostanie rozpatrzony
najprawdopodobniej jesienią, a jeżeli tak się stanie to jego realizacja nastąpi 
w przyszłym roku. W przygotowanym projekcie przewidziano również specjalne przejścia, które umożliwią ułożenie sieci ciepłowniczej w tej ulicy. Pan Burmistrz
poinformował, iż na sesję Rady Miejskiej zaproszony zostanie Pan Dyrektor MPEC „GIGA” Sp. z o.o. i przedstawi on informację dotyczącą inwestycji
zaplanowanych na najbliższe lata. Powiedział, iż uważa, że do sieci ciepłowniczej najszybciej będą mogli podłączyć swoje domostwa mieszkańcy ulic:
Kasztanowej i Portowej, ponieważ chęć podłączenia zadeklarowało tam najwięcej osób. Pan Burmistrz powiedział, że jeśli zajdzie taka potrzeba to trzeba będzie
zwiększyć moc cieplną, ale będzie się to wiązało z wielkimi nakładami finansowymi, i aby było to opłacalne należy pozyskać wielu dodatkowych odbiorców. Pan
Burmistrz powiedział również, że będzie istniała możliwość podłączenia do sieci gazowniczej, którą planuje wybudować na terenie miasta firma Energia Mazury.

Ad. pkt 7

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej powiedział, że Rada Miejska przystąpi obecnie do realizacji pkt 7 porządku obrad, tj. do przyjęcia
protokołu z obrad XXIII sesji Rady Miejskiej z 29 maja 2008 r.. Zapytał, czy są uwagi do protokołu ?

Uwag nie zgłoszono i Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poddał ww. protokół pod głosowanie. W wyniku przeprowadzonego jawnego
głosowania protokół z obrad XXIII sesji RM 
z 29 maja 2008 r. został przyjęty jednogłośnie 17 głosami za.

Ad. pkt 8

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał 
z korespondencją, która wpłynęła do Przewodniczącego i Rady Miejskiej:

- z przesłanym przez Wojewódzki Sąd Administracyjny w Białymstoku odpisem pisma pełnomocnika Pana Konrada Rumińskiego, który złożył skargę na uchwałę
nr XXXVIII/357/02 Rady Miasta Augustów z dnia 23.09.2002 r. 
w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego - /zał. nr 16/,

- z zawiadomieniem o rozprawie Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego 
w Białymstoku w ww. sprawie - /zał. nr 17/,

- z pismem mieszkańców ulic: Młodości i Kwaśnej z dnia 11 czerwca 2008 r. 
w sprawie budowy ww. ulic - pismo poparło ponad 100 mieszkańców - 
/zał. nr 18/,

- z zaproszeniem na „Letnie Warsztaty Samorządowe”, które odbędą się 
w Zakopanem w dniach 23 - 25 lipca 2008 r. - /zał. nr 19/,

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej przypomniał, iż wpłynął do niego list z niepotwierdzonymi zarzutami na pewną osobę, które to
zarzuty w chwili obecnej należy traktować jako pomówienia. 
W piśmie zawarto żądanie, aby przeczytać je na forum Rady. Poinformował, iż zorganizował spotkanie i zaprosił na nie obie strony. Spotkanie miało na celu
wyjaśnienie całej sprawy, również na tym spotkaniu autorka pisma została poinformowana, iż zostanie ono przeczytane dopiero po wydaniu przez sąd
prawomocnego wyroku.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, iż w dniu 27 czerwca 2008 r. odbyło się spotkanie na temat Żłobka nr 1 w



Augustowie. Uczestnikami spotkania byli: członkowie Komisji Rewizyjnej RM i Komisji do spraw Rodziny, Edukacji, Zdrowia i Spraw Społecznych RM; Burmistrz
Miasta; Przewodniczący Rady Miejskiej; Pani Kierownik Żłobka nr 1 i dwie pracownice Żłobka. Głównymi problemami, którymi należy się zająć to kwestia
wynagrodzeń i stosunków panujących pomiędzy Panią Kierownik a pracownikami Żłobka. Pan Przewodniczący poinformował, iż na ww. spotkaniu, obie Komisje
uznały za zasadny wniosek Pana Burmistrza, aby Rada Miejska zleciła Komisji Rewizyjnej przeprowadzenie kontroli Żłobka. Pan Przewodniczący zaproponował,
aby Rada Miejska zleciła przeprowadzenie kontroli Żłobka na najbliższej sesji, w formie uchwały, w której dokładnie określony zostanie zakres kontroli.

Nie zgłoszono żadnego sprzeciwu co Pan Przewodniczący uznał za akceptację jego propozycji.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej jeszcze raz podziękował Panu Leszkowi Cieślikowi - Posłowi RP za przybycie na sesję i poprosił
o zabranie głosu.

Pan Leszek Cieślik - Poseł RP podziękował za zaproszenie na sesję Rady Miejskiej. Podziękował również Kapitule Medalu oraz Radzie Miejskiej za przyznanie
mu Medalu „Za zasługi dla Miasta Augustowa. Pan Poseł, 
w swoim wystąpieniu, poruszył następujące tematy:

- zmiany ustawy o uzdrowiskach i lecznictwie uzdrowiskowym, w której zapisano, że eksploatacją kopalin powinno zajmować się wyłącznie uzdrowisko.
Wydobycia kopaliny może dokonać tylko i wyłącznie przedsiębiorstwo prowadzące działalność gospodarczą i posiadające koncesję na to wydobycie.

- budowy obwodnicy miasta Augustowa - przedstawił Państwu Radnym działania, które podjął Rząd w celu dokończenia budowy obwodnicy 
i dostosowania prawa w tym zakresie do wymogów unijnych;

- projektu realizowanego wspólnie z gminą Płaska, tj.: „Budowa całorocznego centrum rekreacyjno - sportowego” w ramach projektu „Rozbudowa infrastruktury
turystycznej i rekreacyjnej w strefie Kanału Augustowskiego” ;

- budowy „Zakładu Recyklingu” realizowanego w ramach Związku Gmin Biebrzańskich;

- najważniejszych spraw, jakimi zajmuje się Rząd, tj. zadłużeniem w służbie zdrowia, tzw. „odblokowaniem” inwestycji drogowych. W podobnej sytuacji jak
Augustów znajdował się również Wyszków, gdzie zarzucono, że przy planowaniu autostrady A4 nie było wariantowania. Pan Poseł poinformował, iż problemy z
realizacją inwestycji drogowych wzięły się stąd, że Polska 
przy okazji ratyfikowania traktatu nicejskiego nie wynegocjowała sobie okresu przejściowego, w którym mogłaby dostosować swoje przepisy do wymogów
unijnych. Pozostałe kraje, które przystępowały do UE razem z Polską taki okres przejściowy wynegocjowały. Spotkanie „Okrągłego Stołu” miało na celu
wynegocjowanie z Komisją Europejską właśnie tego okresu przejściowego. Pan Poseł podziękował za możliwość wystąpienia i życzył wszystkim zebranych
spokojnych i słonecznych wakacji.

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował Panu Leszkowi Cieślikowi - Posłowi RP, za wystąpienie i zapytał, czy ktoś jeszcze
chciałby zabrać głos?

Pan Radny Bogusław Samel stwierdził, iż targowisko miejskie nie przynosi chluby dla miasta i wciąż nic się na nim nie dzieje. Po wycięciu drzew jeszcze
bardziej widać ohydne budynki, które powinny jak najszybciej zniknąć. Zapytał, czy jest jakaś koncepcja zagospodarowania tego terenu?

Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Miasta odpowiedział, iż 
PT „Necko” przygotowuje koncepcję zagospodarowania targowiska miejskiego. 
W pierwszej kolejności zostaną wyremontowane dwie główne wiaty. 
Handlujących na targowisku jest tak wielu, że trudno zapewnić tam ład 
i porządek, a Straż Miejska musi wielokrotnie interweniować. Nieestetyczne wiaty będą sukcesywnie usuwane. Poinformował, iż wycinki drzew na targowisku
dokonał Powiatowy Zarząd Dróg, ponieważ zagrażały bezpieczeństwu przebywających tam osób.

Pan Radny Ryszard Piskorz zwrócił uwagę na fakt, iż przez 
ul. Ks. Ściegiennego przejeżdża wiele samochodów, również ciężki tabor, co jest spowodowane zamknięciem „stumetrówki” na sezon letni. Zapytał, co będzie
dalej z tym problemem?

Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Miasta odpowiedział, iż właścicielem ww. ulicy jest Powiat.

Pan Radny Ryszard Piskorz zapytał, jakie będą ceny za ogrzewanie 
z sieci gazowej?

Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Miasta odpowiedział, że ogrzewanie z sieci gazowej będzie najprawdopodobniej trochę droższe niż pochodzące z
sieci należącej do Spółki MPEC „GIGA”, jednak tańsze niż elektryczne czy olejowe.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski poruszył kwestię konieczności zapewnienia bezpieczeństwa na akwenach wodnych w Augustowie w czasie sezonu letniego.
Zwrócił uwagę na zagrożenie, jakie stwarzają osoby, które pływają na skuterach wodnych. Zapytał, czy wszystkie te osoby posiadają odpowiednie uprawnienia,
aby na nich pływać?

Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Miasta poinformował, iż zostanie wystosowana prośba do WOPR oraz Policji, aby zwróciły szczególną uwagę na
osoby poruszające się skuterami wodnymi.

Pan Radny Ryszard Piskorz poprosił, aby Policja albo Straż Miejska sprawdzały teren Żłobka, ponieważ kiedy placówka jest zamknięta przebywają tam osoby,
które nie powinny, i spożywają alkohol.

Pan Kazimierz Kożuchowski - Burmistrz Miasta odpowiedział, iż Policja oraz Straż Miejska będą częściej patrolowały obiekty przedszkoli, szkół 
i żłobka w sezonie letnim.

Ad. pkt 9

Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował wszystkim przybyłym na sesję, a szczególnie Panu Leszkowi Cieślikowi - Posłowi RP.
Poprosił Pana Posła o wspieranie inicjatyw tak ważnych dla Augustowa i jego mieszkańców.

Po wyczerpaniu porządku obrad Pan Andrzej Kurczyński - Przewodniczący Rady zamknął XXIV sesję Rady Miejskiej w Augustowie.

Protokołowała: Przewodniczył:
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